《单词百科:wif是什么意思?wif怎么发音?wif的解释和用法》

英语单词wif是什么意思?wif怎么读?wif怎么发音?美加网为您整理了wif的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



wif的意思

1、[医][=water-insoluble fraction]水不溶部分;

wif的双语例句

1. Your local Bank information: name, address, phone number and wire code (swift code).

您当地银行资料:银行名称、银行地址、银行电话、银行汇款号码(swiftcode).

2. Please make sure the bank name, SWIFT code, beneficiary name and account number as shown above.

另外请确保银行名称, SWIFT代码, 收款账户名称,帐号等信息与上面表格里的一致.

3. The vehicle is covered by onboard Wi-Fi and 5G network for faster data transmission.

车辆专门设置车载WiFi,可接入5G网络,更快速完成信息传输。

- 4、 "I don't have a boyfriend," Swift, 21, says in an interview airing Wednesday on The Ellen DeGeneres Show.
- "我没有男朋友,"21岁的Swift周三上"艾伦秀"的时候说。
- 5. The Chinese currency broke into the top five most used payments currencies in December, according to data from clearing system Swift, overtaking the Canadian and Australian dollars.

清算系统Swift数据显示:去年12月,人民币超过加拿大元和澳元,进入全球使用量最大的五种货币行列。

6. They boast two of the biggest fan bases in the world. But it was Shawn Mendes who reigned supreme during the 2017 Europe Music Awards 2017, held inside London's SSE Arena, Wembley, on Sunday night, as Taylor Swift lost out in all five of her categories.

他们两个自称拥有着世界上最大的两个粉丝基础。但是周日晚上,在伦敦温布利SSE 竞技场上举行的2017年欧洲音乐大奖中,Shawn Mendes夺得桂冠,Taylor Swift在她参选的五个奖项中纷纷落选。

7. Over the weekend Chinese authorities pulled from Youku Tudou, Sohu.com Inc. and other streaming websites a number of hits, including U.S.-made shows 'The Good Wife' and 'The Big Bang Theory.'

在刚刚过去的周末,中国国家新闻出版广电总局勒令优酷土豆(Youku Tudou)、搜狐(Sohu.com Inc.)等视频网站下线多部热播剧,其中就包括美剧《傲骨贤妻》(The Good Wife)和《生活大爆炸》(The Big Bang Theory)。

8. Chinese censors recently pulled four popular U.S. television shows from the Web, including one, 'The Good Wife,' which Youku had the rights to.

中国审查机构最近将四部美剧从国内视频网站下架,优酷土豆拥有其中《傲骨贤妻》 (The Good Wife)的播放权。

9. This network connects devices, such as lights and TV sets, and allows them to be controlled from far away through electrical wiring, mobile phone communication or WiFi over the Internet.

该网络连接灯具、电视机等设备并通过电子线路、手机通讯或Wifi远距离控制它们。

10. Design and Implementation of WIFI System in the 3rd Generation TELECOM Background

3G环境下WIFI控制系统设计与实现

11. Design and realization of home robot control in WiFi mobile IP network based on PDA

通过WiFi移动IP网络操控家用机器人方案在PDA上的实现

12、P2P Services Design and Implementation Based on WiFi Smartphones

基于WiFi的智能手机P2P服务设计与实现

13. WIFI can be applied in various places in the future.

WIFI可以适用于未来的各个地方。

14. Every day, up to 5,000 visitors come to Millennium Library for books, movies, music, wifi, reading corners and study space.

每天,多达5000名游客<mark>来到千禧图书</mark>馆,观看书籍、电影,欣赏音乐,使用wifi,参观阅读角和学习空间。

15. Research and Design of WiFi Function of the Embedded Multimedia Terminal

嵌入式多媒体终端的WiFi功能研究与设计

16. With the development of WiFi technology, many cities offer covering domains of WiFi.

随着WiFi无线网络通信技术的发展,目前国内许多城市都提供了WiFi信号覆盖域。

17、Research and Implementation on Handoff Technique for WiFi Networks WiFi网络切换技术的研究与实现

18. Using the SYNC WiFi system, a signal will be broadcast throughout the vehicle.

使用SYNC WiFi系统,无线信号可在车内传播。

以上是美加网为您整理的wif怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于wif的用法、wif的释义、wif的相关详情请点击:https://dict.tjqzz.com/wif

